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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ledamoten Bror Lord och 
vice ordförande Stig Åström. Justering sker torsdag 15 april. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokollet från rådets sammanträde den 15 mars 2010 anmäldes. 
 

§ 3 Aktuellt från nämndsammanträdet den 25 mars 2010 
Inget fanns att rapportera. 
 

§ 4 Ärenden till nämndsammanträdet den 22 april 2010 
Ärende nr 1: Underlag för budget 2011 med inriktning 2012 och 2013 
Rådet poängterade åter vikten av träffpunkter i alla delar av stadsdelsom-
rådet. Avdelningschef Ingrid Friberg berättade att förvaltningen bland an-
nat har kontakt med Hyresgästföreningen om samnyttjande av deras loka-
ler. 
 
Ärende nr 3: Svar på medborgarförslag om lokala träffpunkter i varje del 
av Farsta 
Rådet instämde inte i förvaltningens bedömning att behovet av lokala 
träffpunkter är tillgodosett. De bibliotek och den filmklubb som nämns 
som exempel på träffpunkter tillgodoser inte pensionärsföreningarnas be-
hov av lokaler för möten och olika former av sociala aktiviteter. 
 
Ärende nr 5: Svar på skrivelser om en boulehall i Farsta 
Rådet beklagade djupt att förvaltningen inte har kunnat hitta något sätt att 
tillgodose rådets förslag att bygga en boulehall nedanför Farsta IP, mellan 
Farstagårdsvägen och Magelungen. Det bestämdes att rådets skrivelse till 
stadsdelsnämnden skickas vidare till kommunstyrelsen, idrottsnämnden 
och idrottsborgarrådet Madeleine Sjöstedt, med förhoppning om ett positivt 
bemötande. (Se bilaga.) 
 
Ärende nr 8: Pilotstudie om äldre med psykisk funktionsnedsättning som 
har behov av specialiserad hemtjänst och sociala mötesplatser 
Rådet instämde i förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 
Ingrid Friberg rapporterade om ärende nr 10, Ekonomisk månadsrapport 
för mars 2010, som ännu inte är klart. Beställarenheten har ett underskott 
om cirka 10 mnkr eftersom fler äldre har behov av vård- och omsorgs-
boende än vad Farsta stadsdelsnämnd har fått resurser för enligt stadens  
resursfördelningssystem.  
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Ärende nr 12: Förslag till riktlinjer för handläggning av ärenden inom äld-
reomsorgen enligt socialtjänstlagen och lagen om stöd och service till vis-
sa funktionshindrade – yttrande till kommunstyrelsen 
Rådet instämde i förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 
Ärende nr 13: Äldreomsorgsinspektörernas årsrapport 2010 
Rådet betonade att det är viktigt att varje enhet nu tar tag i inspektörernas 
synpunkter. Man instämde i den oro inspektörerna uttrycker för den stora 
mängd ärenden (130-140 stycken) som varje handläggare inom äldreom-
sorgen ansvarar för. 
 

§ 5 Information från förvaltningen och avdelningen för äldre  
Från föregående sammanträde:  
 
� Ingrid Friberg delade ut en tidsplan för verksamhetsuppföljningar vid vård- 

och omsorgsboenden. Någon tidsplan för uppföljning av hemtjänsten finns 
ännu inte. På fråga från rådet upplyste Ingrid om att uppföljningarna 
genomförs av Christina Almqvist, administrativ sekreterare vid beställar-
enheten, och Inger Blomqvist, medicinskt ansvarig sjuksköterska. 

 
� Beträffande förslaget från Asta Westerlund om keramikverkstad vid Väst-

boda kvartersgård berättade Ingrid att kvartersgården tyvärr kommer att 
vara stängd en tid på grund av ett stambyte som fastighetsägaren glömt in-
formera förvaltningen om. Asta upplyste förvaltningen om att det finns en 
brännugn på fritidsgården i Fagersjö som kanske skulle kunna användas vid 
Västboda kvartersgård när den öppnar igen. Ingrid lovade undersöka saken 
och återkomma. 

 
Farsta är ett av två stadsdelsområden i ytterstaden som särskilt har valts ut att 
medverka i firandet av Love 2010 under perioden 6-19 juni, med anledning av 
bröllopet mellan Kronprinsessan Victoria och herr Daniel Westling lördag den 
19 juni. Bland annat kommer ett antal seniorer från vård- och omsorgsboenden 
i Farsta att ges möjlighet att följa bröllopskortegen på plats. Tomas Heimskiöld 
som samordnar Farstas deltagande i firandet lämnar mer information vid rådets 
nästa möte. 
 
Förfrågningsunderlag avseende ombyggnaden av Farsta vård- och omsorgsbo-
ende har nu publicerats. På förslag från Ingrid tackade rådet ja till att besöka 
den visningslägenhet som kommer att byggas. 
 
Efter sex månaders tjänstledighet i samband med Postiljonens övergång till ent-
reprenaddrift har endast fyra ur personalen valt att återgå till tjänstgöring inom 
förvaltningen. 
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Förvaltningen deltar tillsammans med bland andra äldreförvaltningen i ett pro-
jekt som ser över biblioteksservicen till äldre. Ingrid deltar i projektets styr-
grupp. 

 
§ 6 Övriga frågor  

Stig Åström begärde att förvaltningen skulle bjuda in Anna Prenke vid Edö 
vård- och omsorgsboende till rådets nästa möte för att informera om för-
ändringar vid boendet. Ingrid Friberg lovade kontakta Anna för att reda ut 
vad saken gäller. 
 
Bror Lord frågade om förvaltningen fortfarande har hyreskontrakt på den 
lokal i Sköndal som tidigare användes som fritidsgård. Ingrid Friberg be-
rättade att kontraktet har sagts upp. 
 
Rådet efterlyste Kulturkalendariet. Förvaltningen lovade se till att kalenda-
riet fortlöpande delas ut till rådet. 

 


